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Protokół Nr 5/2007 

 

sporządzony z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchlas  

które odbyło się dnia 19 marca 2007 roku.  

Początek posiedzenia o godz. 9
00

. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Maria Smolarek – Przewodniczący Komisji 

2. Jan Sarowski – Z-ca Przewodniczącego Komisji 

3. Józef Krzeszowski – Członek 

4. Paweł Pakuła – Członek 

5. Barbara Puczkowska – Członek  

6. Teresa Nowak – Skarbnik Gminy 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Maria Smolarek – Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawozdanie z realizacji wykonania budżetu Gminy Wierzchlas za 2006 

rok oraz wniosek o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. 

2. Przygotowanie opinii do Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

3. Wolne wnioski i zapytania. 

Punkt 1 

Skarbnik Gminy Pani Teresa Nowak powiedziała, że w sprawozdaniu 

uwzględnione są wszystkie uchwały Rady Gminy i zarządzenia Wójta, jakie były    

w ciągu roku podjęte odnośnie zmian w budżecie. Plan dochodów stanowił kwotę 

12.825.638,00 zł. natomiast wykonano dochody w kwocie 12.808.917,98 zł., co 

stanowi 99,86 %. Plan wydatków stanowił kwotę 13.490.130,00 zł., wykonano 

12.617.115,42 zł., co stanowi 93,52 %. Wydatki nie zostały wykonane w stu 

procentach w związku z tym środki, które nie zostały wykorzystane przeszły na 

nadwyżkę budżetową. 

Następnie Pani Skarbnik omówiła szczegółowo poszczególne działy z wykonania 

dochodów i wydatków budżetowych. 

Dział 010 Rolnictwo i łowiectwo na plan 244.536,00 zł. wykonano tylko 16.529,36 

zł. Pani Skarbnik wyjaśniła dlaczego w tym dziale jest takie niskie wykonanie              

i powiedziała, że złożony został z urzędu wniosek zapotrzebowanie na środki  na 

zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego na kwotę 

14.381,58 zł. ponieważ tylu rolników złożyło te wnioski i tyle było potrzebnych 

środków natomiast Urząd Wojewódzki odgórnie wyliczył nam na ilość hektarów        

i dał nam decyzje do planu na 244.563,00 zł., ale faktycznie tych środków nie 

otrzymaliśmy w związku z tym jest taka różnica w wykonaniu w dochodach             

i w wydatkach. 
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Dział 600 Transport i łączność – z Urzędu Wojewódzkiego otrzymaliśmy 

200.000,00 zł. na remont mostu w Ogroblu.  

Pozostała działalność 80.000,00 zł. to są wpłaty z TZG- Pani Skarbnik powiedziała, 

że 80.000,00 zł. było zaplanowane, a otrzymaliśmy 105.954,64 zł. są to spłaty 

kredytu, który został spłacony już w stu procentach, zostały nam tylko koszty 

obsługi tego kredytu i na dzień dzisiejszy ponad 195 tys. TZG nam zalega. 

Skarbnik poinformowała, że umowa na spłatę, obsługę kredytu jest zawarta 

oddzielnie i jest rekompensowane do tej pory 50% za rozmowy telefoniczne 

niektórych numerów telefonicznych. Dodała, że w tej chwili jest przygotowany 

projekt umowy i jest proponowane 100 % rekompensaty ze wszystkich numerów 

telefonicznych jakie są na terenie gminy. 

Radny Jan Sarowski zaproponował, aby pieniądze z opłat za zezwolenia na 

sprzedaż alkoholu, które zostały nie wykorzystane przeznaczać na działalność 

pozalekcyjną, sportową dzieci i młodzieży na terenie gminy. 
 

Punkt 2 

Komisja przygotowała wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Wierzchlas oraz wydała opinie w sprawie sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Wierzchlas za 2006 rok. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant:                                                                                   Przewodnicząca  

                                                                                                   Komisji Rewizyjnej 

Agnieszka Leszczyk                                                               

                                                                                                      Maria Smolarek 

 
 


